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Máme za sebou čtyři čísla časopisu NÁŠ KAMPOS. 
Připadla nám s Tomášem milá povinnost zhodnotit časopis.
Časopis určitě splnil svůj prioritní cíl, takzvaný marketing 
dovnitř firmy. Seznámil a dozajista ještě seznámí a „otevře 
dveře do kuchyně“ dalších oddělení. 
Ukázal nám, že jsme všichni na jedné lodi a jeden bez druhého 
nic neznamenáme. 
Ukázal nám, že jen společně můžeme vytvářet budoucnost 
našeho KAMPOSu.
Myslím si, že to je nejdůležitější poselství.

Ing. Stanislav Sehnal 

Tak jsme zase o rok zkušenější. 😊

Vydavatel: KAMPOS, s.r.o., Blanenská 355/117, Kuřim, IČ: 25546147. Vychází 4× ročně. Vydáno: 15. 12. 2024 v Kuřimi.
Text a foto: KAMPOS, s.r.o., ve spolupráci s MyFace, www.my-face.cz, fota na obálce: Freepik.com



NAŠE DESATERO

2. Jsme hrdí KAMPOSÁCI.

4. Všichni tvoříme KAMPOS 
a jeho budoucnost.

6. Chceme být profesionálové.

7. Komunikace se zákazníkem 
byla a je založená na čestném, 
zodpovědném a spolehlivém 
jednání.

9. Dlouhodobé vztahy se zákaz-
níky jsou pro nás důležitější 
než krátkodobý zisk.

8. Naším cílem je obchodní 
partner spokojený
s našimi službami.

10. Vážíme si důvěry zákaz-
níků – jsme jedna rodina!

1. Prokazujeme si vzájemnou 
úctu, respekt a  důvěru.

3. Táhneme za jeden provaz.

Rádi se spolu bavíme
a otevřeně komunikujeme.>> 5.

NA FIRMĚ
nám záleží
Tak jako existuje Desatero božích přikázání, máme i my v KAMPOSU 
svých deset bodů, které jako společnost vyznáváme a řídíme se podle 
nich. V minulých číslech našeho firemního časopisu jsme probrali první 
čtyři body našeho desatera. V tomto vydání se budeme věnovat bodu, 
který hovoří o tom, jak spolu ve firmě komunikujeme a jak se spolu 
bavíme.

Co si pod tím máme představit?
Prosazujeme otevřenou komunikaci uvnitř firmy.

Zdravíme se, odpovídáme si, neskáčeme si  
do řeči
●  Touto zásadou se řídíme doma, mezi přáteli a ve společnosti.  
Jsou to prosté základy slušné mezilidské komunikace.  
Když to dokážeme i jinde, tak proč by tyto principy nemohly  
být automaticky vžité i do firemní komunikace. Pěkný a upřímný 
pozdrav, slušná odpověď a nechat domluvit druhé, to může 
pomoci vybarvit i někdy pochmurný den.

Beru telefony a odpovídám na e-maily
●  Toto jsou další způsoby komunikace, které nám přinesl vývoj 
komunikačních technologií. Šetří nám čas a zefektivňuje procesy. 
Když nám někdo volá, tak pro nás má nějaké sdělení či prosbu. 
Nemůžeme-li hovor z nějakého důvodu přijmout, nic nebrání 
zavolat zpět a s omluvou se doptat, co bylo účelem hovoru. Stejně 
tak u e-mailů je slušné reagovat a nenechat je takzvaně „vyhnívat“.

Když se mi něco nelíbí, řeším to se svým  
nadřízeným
●  Stává se, že ne vždy jsme se vším ztotožněni a vše se nám 
líbí. Máme-li nějaké výhrady, tak je komunikujme, a to přímo 
s nadřízeným, který má kompetenci k jejich řešení. Debatováním 
v šatně, v kuchyňce či na chodbě problém nevyřešíme! Nebude-li 
přímý nadřízený reagovat a řešit, tak se můžeme obrátit na jeho 
nadřízeného. Organizační struktura je vyvěšená ve společných 
prostorách a tam najdeme jednotlivé odpovědné osoby. 
Uvědomme si, že nejhorší jsou NEKOMUNIKOVANÉ NESOUHLASY!

Když je něco dobré - POCHVÁLÍM
●  Někdy můžeme mít pocit, že se všeobecně zapomnělo na 
chválení. Myslím si, že každý z nás mezi svými nejbližšími pochvalu 
používá běžně. Brání nám něco v tom, abychom pochválili  
i kolegu, podřízeného či nadřízeného? Samozřejmě, že nám v tom 
nic nebrání. Pochvala nás nic nestojí, ale může pro druhého hodně 
znamenat. Má velký vliv na atmosféru a na mezilidské vztahy,  
a proto se nebojme chválit!
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S ilueta vám prozradí, zda je tou neznámou 
osobou muž, či žena, a k dobru dostanete ještě 
nápovědu. K velkému odhalení zbývá jen krů-
ček… Tak pojďme na to, napínavé pátrání začíná. 

Pokud jste připravení, přečtěte si pět indicií, kterými se 
tajemná osoba představila.

VÍŠ,
kdo jsem?
Malou hrou si vyzkoušíme, jak dobře se v KAMPOSU 
známe. Rouškou tajemství jsme zahalili jednu osobu, 
která je s naší firmou spjatá. Vaším úkolem je vypátrat, 
o koho se jedná. A kdo nám pošle správný tip jako 
první, získá sladkou odměnu.

Tak rychle pište svůj tip na e-mail 
marketing@kampos.cz a výhra 
může být VAŠE!

UŽ VÍTE, KDO JSEM? časopisu
NÁŠ KAMPOS
je Veronika
Soukalová 
z naší pobočky
na Jedlové.
Gratulujeme!

VÝHERKYNÍ 
PÁTRÁNÍ ZE 4. ČÍSLA

Věk 40-50 let.
Bydliště Kuřim,

narozen
 v Boskovicích, 
pochází z Brna.

1. 5.
Záliby a koníčky: 

cyklistika, lyžování, 
posezení s přáteli
u dobrého piva 

či vína, 
dobré jídlo.

6.
Často říkám 

osobní motto: 
„Nejhorší smrt 
je z vyděšení.“

Základní škola 
v Brně, Střední škola 

průmyslová
strojnická v Brně.

3. Ženatý, 
manželka
40-50 let.

4.

Mladší bratr Lukáš
žije v Kuřimi,

rodiče
žijí v Brně.

2.

Inkognito

4 NÁŠ KAMPOS
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Oslava nového roku  
a křest časopisu
Na začátku roku jsme si se všemi kolegy připili na nový rok a při této krásné příležitosti 
jsme nealko šampaňským pokřtili nový firemní časopis NÁŠ KAMPOS. Kolegové byli mile 
překvapeni a s chutí se hned od začátku zapojili do soutěže, vyzkoušeli recepty a využili 
nápady na výlety kolem Kuřimi.

Velikonoční oběd
Na Velikonoce jsme našim zaměstnancům 
zajistili výborný oběd a sladkou tečku na 
konec, na které si jistě pochutnali doma 
se svými dětmi. Velikonoční svátky, jak se 
zdá, trošku upadají, ale proč si alespoň 
takto nevychutnat dobrý oběd a oslavu 
Velikonoc nechat na každém, jak to komu 
vyhovuje.
K tomu možná nějakou grafiku zajíčka, 
slepičky, pomlázky, košíku s vajíčky nebo 
tak něco.

Jarní party v Jedlové
I letos jsme navštívili naši pobočku v Jedlové a skvěle jsme se opět pobavili  
na jarní párty v tamní cyklo restauraci.
Jedlo se, pilo, tancovalo, všichni se skvěle bavili a jako každý rok se sluníčkem  
v zádech. Ochutnali jsme cattering ze střední školy v Poličce, míchané nápoje  
od studentů byly fantastické a moc chutné a obsluha jako vždy bez chyby.
Děkujeme všem účastníkům tohoto zájezdu za krásné odpoledne.

Naše akce



Naše akce

6 NÁŠ KAMPOS

Firemní teambuilding 
s našimi nejmenšími
V trošku jiném pojetí, než je zvykem, jsme  
i letos uspořádali v campingu Baldovec firemní  
teambuilding. Náš teambuilding totiž není jen  
pro zaměstnance, ale i jejich děti či vnoučata.  
Neobvyklé, že? Ale je to krásný a radostný den. 
V letošním roce si starší děti a rodiče vyzkoušeli 
lanové centrum a horolezeckou věž, v další  
části programu byla foukaná a lukostřelba.  
Naši nejmenší byli maximálně nadšení  
z nafukovací bubliny, ze které jsme je horko  
těžko nutili na jídlo či k návratu domů.  
Byl to den jako malovaný dobrou náladou,  
sluníčkem, zábavou a dětskými úsměvy.

Dostali jsme dárek  
od ježíška  
na Mikuláše 😊
I v této nelehké době chceme udělat radost 
našim zaměstnancům a jejich rodinám 
malými dárečky jako poděkování za jejich 
práci v roce 2024. Vánoční tašky  dostávají 
naši zaměstnanci každý rok a vždy v den, 
kdy chodí Mikuláš.  
Je to taková naše tradice.  
Rádi bychom, aby naši zaměstnanci  
věděli, že si jejich práce vážíme a že jsme 
rádi, že jsou součástí naší firmy.



Naše akce
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Chtěli jsme udělat setkání pro obchodní 
partnery v přátelském duchu mimo pra-
covní prostředí a to se nám na Dni na ledě 
s KAMPOSEM povedlo! Naplánovali jsme 
den se sportovním vyžitím a přidali k tomu 
pár dobrot z úžasného catteringu přímo 
nad ledovou plochou. Nakonec jsme den 
rozdělili do dvou částí. První bylo brusle-
ní našich zaměstnanců s rodinami, poté 
obchodních partnerů s rodinami. Ve druhé 
části jsme také mohli obdivovat vystoupení 

dvou dětí a jednoho páru, kteří nám před-
vedli své krasobruslařské umění. Byl to 
nevšední zážitek, toto jen tak člověk neu-
vidí! Celá akce se skvěle povedla, všichni si 
tento den užili a věřím, že nebyl poslední, 
který jsme naplánovali a zorganizovali pro 
naše zaměstnance a obchodní partnery. 
Co je také lepší než si o businessu popoví-
dat u dobré kávy se štrúdlem či u tradiční-
ho řízku s čerstvým chlebem a okurkou? 

Den na ledě 
S KAMPOSEM



Pomáháme
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10 LET plnění snů
V roce 2013 se konal první ročník akce You Dream We Run. V Brně pod záštitou  
náčelníka Generálního štábu AČR generála Petra Pavla a s pomocí studentů  
Univerzity obrany Brno v Blansku díky podpoře starosty města Blanska.  
Akce postupně rostla a počet spokojených návštěvníků plnících sny potřebným se 
zvyšoval. Proto byl v roce 2015 založen Prosen – spolek na podporu osob sociálně  
a zdravotně znevýhodněných,  
ve kterém působí členové organizačního týmu You Dream We Run. Předsedou  
spolku je náš výroční ředitel Roman Jančiar. You Dream We Run je největší  
charitativní akcí v České republice a KAMPOS je po celou dobu její součástí.  
Jak aktivně, tak z dálky ale jsme u toho. Letos jsme si akci užili o to více,  
že jsme běhali za PETRA.  
Kdo Petra zná, tak ví, jaký je to člověk, a kdo ho nezná, tak mohu říci,  
že takových lidí, jako je Petr a jeho blízcí, chcete kolem sebe mít stovky.
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Exec club 
Exec club je podnikatelský klub pořádaný za podpory Business 
Success. Je určený pro podnikatele a vedoucí pracovníky z celé 
České republiky, kteří se chtějí vzájemně setkávat a sdílet mezi 
sebou své zkušenosti. Naše firma se zapojuje vždy jako host, 
většinou pan jednatel a pan výkonný ředitel, marketingová  
a ekonomická ředitelka, ale v říjnu jsme v Brně byli hlavními 
partnery akce. Měli jsme na místě propagační stánek a 
věnovali jsme návštěvníkům malé dárečky. Organizátor nás 
prezentoval všude jako hlavního partnera, takže jsme byli 
hodně vidět na sociálních sítích a také při samotné akci.

Účastníme se
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Už po několikáté se v červnu konal tradiční Dětský den v KAMPOSE.  
Všichni jsme si tento den pro rodiny a děti užili. I když počasí bylo jako  
na houpačce, střídalo se sluníčko s deštěm, dětem to vůbec nevadilo.
Děti i jejich rodiče si užili odpoledne plné sportovních aktivit, zábavy  
s klaunem, malování na obličej, mohli si vyrobit své vlastní výrobky  
v kreativním koutku a ochutnat plno dobrot. Dětský den v KAMPOSE  
je pro nás tradičním setkáním s našimi příznivci, zaměstnanci a jejich 
rodinami i obchodními partnery ve volném čase. Celou akci moderoval 
Luděk Savana Urbánek.
Poděkování patří všem organizátorům, našim zaměstnancům a 
partnerům. Akce Pohoda – David Hedbávný a spol., Kavárna Na Větvi 
– luxusní káva, LOS PALAČINKOS Palačinkárna Kuřim, RCB RUGBY CLUB 
BYSTRC, FRUITBIKE, Dobrovolní hasiči Kuřim, FIMCOOK – občerstvení.

Dětský den v KAMPOSE



Naše akce
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Bavíme se
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Vánoční večírek 
Letošní vánoční večírek, který se konal v prostorách servisu a garáže naší firmy 
se opět skvěle vydařil. Na večírku nechyběla dobrá nálada, hudba, výtečné  
jídlo a pití. Také nám nasněžilo a Ježíšek nazdobil stromeček i kolem něj.  
Jedna z hodně podařených firemních akcí, už nyní se těšíme na další akci  
a zábavu.



jmenuji se Viktorka Palinková a narodila jsem se 14. 5. 2024 s mírami 3,540 kg a 51 cm. 
Už u mamky v bříšku jsem byla dost tvrdohlavá, takže ani můj příchod na svět nebyl 
jiný. Mamince jsem dala docela zabrat a odnesla jsem si z toho první bouli na hlavě.  
Stejně to jednou přijít muselo. 
Za tu krátkou chvíli, co jsem tu s vámi, jsem toho hodně stihla. Sotva jsem přišla na 
svět, musela jsem se poprat s hnusným moribundusem, ale jsem malá velká bojovnice 
a dala jsem mu co proto! Ve svém kočáru, který má pohon na všechny čtyři a je téměř 
bezemisní (až na moje prdíky), jsem již navštívila místní dědiny. Je krásné 
pozorovat, jak se vše kolem mě postupně zbarvuje a najednou 
nevidím věci jen černobíle, ale v mnohem zářivějších barvách. Mezi 
mé největší záliby patří ochutnávat vše, co se kolem mě mihne. 
Co kdyby to bylo náhodou k jídlu?! Pokaždé, když vidím někoho jíst, 
fascinovaně ho pozoruji a dělám smutná očička. Bohužel doposud 
bezúspěšně. Nikdo se se mnou ještě nerozdělil o svůj žvanec. Takže 
stále baštím jen mlíčko a zeleninové příkrmy. Mám slíbené i maso, snad 
se ho brzy dočkám… 
Dědeček má velkou králikárnu, tak se mám na co těšit. Králíci zřejmě 
nebudou se mnou sdílet moje nadšení, ale to je prý život. Silnější sní 
slabšího. Možná proto rodiče čekají, až budu mít patřičnou váhu,  
abych se utkala s králíkem o jeho holý život. Ale nevím, jak uspěji  
s takovou krávou. Asi proto se mnou máma s tátou tolik cvičí…  
Že by další zápas Davida s Goliášem? No uvidíme… Přinejhorším ze  
mě bude vegetariánka!?! 
Máma říká, že jsem zlaté dítě, protože spinkám celou noc, a to i deset 
hodin v kuse! Slyšela jsem, že je spánek dobrý na krásu, ne že bych to 
potřebovala, ale aspoň ušetřím do budoucna za botoxy. Jakmile dojde 
na přebalování, maminka už tolik nadšená není. Nepřeháním, když Vám 
napíšu, že jedu bomby. Střelba do dálky mi jde, máma by mohla vyprávět… 
Pokud nemám náladu, nebo se mi něco nelíbí, umím si pořádně zařvat 
jako moje jmenovkyně z Babičky od Boženy Němcové. Sice mám teprve 
pár měsíců, ale každý už přemítá, co budu dělat, až vyrostu.  
Já mám jasno! Budu letadlo! Táta ho se mnou dost často dělá  
a je to príma mít takový rozhled. Ufff, to psaní mě zmohlo…  
Jdu si dát mlíko a šlofíka. Mějte se krásně. 

Vaše KAMPOSátko Viki ❤

Přírůstek do rodiny KAMPOS

Zdravím všechny  
KAMPOSáky,
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Vítáme

14 NÁŠ KAMPOS

Po 25tiletém působení v Brně jsem se rozhodla společně s mým 
v té době novomanželem vrátit do rodné obce na severozápad  
od krajského města – Deblína. Tam jsme si svépomocí postavili 
malý domek. Po nastěhování jsem si našla i uplatnění poblíž 
nového bydliště, ale po dalších osmi letech došla k závěru, že 
musím změnit prostředí. Následoval několikatýdenní pobyt 
na Gargánu, v přímořském městečku Mattinata. Odtud totiž 
pochází moje drahá polovička, a mám tam tedy rodinné vazby. 
S příchodem zimy jsme se vrátili domů a já se začala opět 
rozhlížet po novém zaměstnání. Narazila jsem mimo jiné i na 
inzerát s nabídkou práce v Kuřimi, reagovala na něj a čekala, co 
bude následovat.
S několikadenním odstupem jsem byla pozvána na pracovní 
pohovor. Již můj příjezd do areálu byl pro mne výzvou – vrátný 
mi neotevíral! Nakonec byl nucen přijít k až vozidlu, vysvětlit mi 
pravidla a já mohla pokračovat v cestě. Podle instrukcí jsem 
zaparkovala a vešla do budovy. 
V tu ránu mi hlavou letí „dnes budou řízky“. To, že zaměstnanci 
již mají po „O“, protože pracovní doba začíná již v 6 hodin, 
se dovídám vzápětí společně s dalšími informacemi během 
pohovoru. Po prokázání odborných znalostí v testu se rozvíjí 
debata o náplni práce a místních zvyklostech. Přestože čas 
příjemně plyne, nastal moment rozloučení. Odjíždím s pocitem 
„tady by se i mohlo líbit, ale kdo ví, kolik takových či lepších se 
přihlásilo“.

S odstupem desítek minut potřebuji telefon, vytahuji ho z tašky 
jako vždy a nevěřím vlastním očím.  Vždyť vůbec není můj!  
Pak mi to dochází. Na stole jsem ho měla odložený společně 
s panem Sedláčkem. Okamžitě se vydávám zpět. Závora mne 
tentokrát neblokuje, ale stejně je pozdě, již odjel. Co teď?  
Od jeho kolegyně se dozvídám, že telefon sice hledal, ale bez 
výsledku. Ten jeho pak zanechávám v jeho kanceláři a odcházím 
s e-mailem pro zaslání zprávy o tom, kde se telefon nachází. 
Než dorazím domů, někdo neznámý mi volá. Ejhle, on je to pan 
Sedláček s dotazem na telefon! Vše mu vysvětlím a tuším, že vše 
je uzavřeno. Není přece možné, aby takovou kleptomanku chtěl 
někdo zaměstnat.
No a vidíte, zázraky se dějí. Již devět měsíců jsem součástí týmu 
v KAMPOSu.

Dagmar de Vita, účetní společnosti

Moje cesta do KAMPOSu
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Business Success 
Skvělé řídící trio KAMPOSU: Standa, Tomáš a Eliška. To jsou lidé, které stačí jen zahléd-
nout, a hned víte, že to „je ono“, tam vás to táhne. Ta příjemná energie, která z nich čiší  
na všechny strany, hezký přístup k lidem, ochota pomáhat, chuť se smát, bavit se...  
Ne ne, nechce se vám od nich. Když se něco v této firmě prohlásí, vždy to platí. Spoluprá-

ce je provázena vysokou morálkou a vždy 
se na ně můžete spolehnout.
Každá návštěva firmy KAMPOS je pro 
mě moc příjemná. Není člověka, který 
by mě nepozdravil, neusmál se. V celé 
firmě panuje pohoda a klid. Když se 
koná společenská akce, zapojí se všichni 
zaměstnanci. To velmi obdivuji. Obdivuji,  
jak se KAMPOS stará o své lidi, ale také  
o lidi v okolí, podporuje různé charitativní 
akce, pomáhá těm, kteří to potřebují.  
Lidský srdečný přístup, to je firma 
KAMPOS. 

Denisa Pelikánová, Business Success

Když jsem poprvé slyšel jméno KAMPOS, tak jsem si představil místo, kde je dobrá nálada, 
kde se potkávají studenti a je tam fajn atmosféra. Pletl jsem si to kampusem.  
Když jsem potom přijel v roce 2017, tak jsem viděl, že je to normální firma. Ale spletl jsem 
se. Normální firma to není a nebyla. Zhruba 20 let jezdím jako konzultant po firmách  
a mám možnost srovnání. V mnoha firmách se hodně řeší obchod a ekonomika a peníze.  
Ve firmě KAMPOS také řeší tyto věci, zajímá je ekonomika, ale není to na prvním místě.  
Na prvním místě byli a jsou v KAMPOSU vztahy a lidi. 
Víte, v mnoha firmách se prohlašuje, že lidi jsou na prvním místě, a hodně se to 
proklamuje, ale v KAMPOSE se to neproklamuje, v KAMPOSE se to žije.  Pana Sehnala  
a vedení firmy vždy zajímalo, co uděláme pro lidi, co uděláme, aby se jim pracovalo lépe. 
V KAMPOSE se vždy domluvíte na tom, že máte nemocné dítě a potřebujete jít  

k doktorovi. Vždy se domluvíte na tom, 
že byste se potřebovali postarat o svou 
maminku, která potřebuje pomoci. 
Prostě lidi jsou na prvním místě. Další 
věc, kterou obdivuji, je ochota pomáhat. 
Nejenom pomáhání Domovu pro Julii, 
nejen pomáhání a podpora sportu, ale 
také rychlá pomoc po tornádu nebo při 
povodních. V KAMPOSE se neřeší, jestli se 
pojede pomáhat, tam se řeší, jaká auta 
vezmeme a kdo všechno pojede. 
A dětský den v KAMPOSE, to je tak 
krásná akce. To vše by ale nešlo bez 
poctivé práce, protože vymyslet a zařídit 
to, aby například 3000 kusů součástek 
bylo spojeno a odzkoušeno, že tam není 
jediná chyba, je náročné, ale v KAMPOSE 
proveditelné.  
A logistické služby jsou také čím dál lepší. 
Na závěr musím říci, že místo, kde jsou fajn 
lidi, kde jsou dobré vztahy a kde je dobrá 
nálada a služby, je ve firmě KAMPOS, 
nejen ve studentských kampusech. 
KAMPOS je u mě zapsaná jako fajn slušná 
firma, která dělá fantastické věci. A krásný 
je slogan pana Sehnala, že i v podnikání 
může zůstat člověk člověkem. Tak to platí  
a má to velkou hodnotu. 

Martin Staněk, Business Success




